

Privacy Policy

This Privacy Policy applies to all users of the services provided by KAMROO Holdings Group Co., Ltd. ("KAMROO," "we," "our," or "us") through our website <https://www.kamroo.com> ("Website"). We are committed to respecting and protecting your privacy. We will not disclose any personal information without your consent unless required by law or legal procedure.

Collection and Use of Personal Data

When you interact with our Website, such as by submitting online messages, inquiries, or accessing certain services, we may request personal information including, but not limited to, your name, email address, phone number, and company information. This information is collected to facilitate communication, provide services, enhance user experience, and for internal business purposes such as data analysis and marketing.

Data Retention

We retain your personal information for as long as necessary to fulfill the purposes for which it was collected, comply with legal obligations, resolve disputes, and enforce our agreements. When your information is no longer required, we will take steps to ensure it is securely deleted or anonymized.

Disclosure of Personal Information

We will not disclose your personal information to third parties, except in the following circumstances:

1. **Legal Compliance:** When your actions on our Website violate applicable international laws or regulations, or if your behavior infringes on the rights of others, we may disclose personal information as necessary to identify, contact, or take legal action.
2. **Legal Requirements:** If we are required by law, legal processes, or governmental requests to disclose your personal information.
3. **Government and Judicial Requests:** When judicial authorities or other authorized bodies request disclosure of personal information in accordance with legal obligations.
4. **Third-Party Service Providers:** We may share your information with trusted third-party service providers who assist us in operating our Website, conducting our business, or servicing you, so long as those parties agree to keep this information confidential.

Intellectual Property

All content on this Website, including but not limited to trademarks, logos, text, images, graphics, and software, is the intellectual property of KAMROO Holdings Group Co., Ltd., and is protected by international intellectual property laws. The "KAMROO" trademark and logo, among others, are registered trademarks of KAMROO Holdings Group Co., Ltd. Any unauthorized use, reproduction, or distribution of this content without our prior written consent is strictly prohibited.

Social Media

Our Website may include social media features, such as links to our Facebook, YouTube, Twitter, LinkedIn, and other social media accounts. These features may collect your IP address, the page you are visiting on our site, and may set a cookie to enable the feature to function properly. Your interactions with these features are governed by the privacy policies of the companies providing them. We encourage you to review their privacy policies to understand how your information may be collected, used, and shared by these third-party platforms.

Security Measures

We employ comprehensive technical protection measures and security protocols to safeguard your personal information. These measures include encryption, access controls, and regular security audits. However, we cannot guarantee the absolute security of your data due to potential risks such as force majeure events, computer viruses, hacker attacks, or other unforeseen external forces. In such cases, KAMROO will not be held legally responsible for any damages, disclosures, or losses of user information.

User Rights

You have the right to access, correct, or delete the personal information we hold about you. You may also have the right to object to or restrict certain types of processing of your personal information, and to request the transfer of your data to another service provider. To exercise these rights, please contact us at [info@kamroo.com].

Third-Party Links

Our Website may contain links to third-party websites or services. Please be aware that we are not responsible for the privacy practices of these third-party websites. We encourage you to review the privacy policies of any third-party sites you visit.

Cookies and Tracking Technologies

We may use cookies and other tracking technologies to enhance your experience on our Website, analyze site usage, and assist in our marketing efforts. You can control the use of cookies through your browser settings, but disabling cookies may affect your ability to use certain features of our Website.

International Data Transfers

Your personal information may be transferred to, and processed in, countries other than the country in which you are resident. These countries may have data protection laws that are different from those in your country. We will take appropriate safeguards to ensure that your personal information remains protected in accordance with this Privacy Policy.

Updates to This Policy

We regularly review our privacy protection measures and may update this Privacy Policy from time to time. Any changes will be posted on this page, and your continued use of the Website constitutes your acceptance of the revised policy. We recommend that you review this page periodically to stay informed about how we are protecting your information.

Contact Us

If you have any questions or concerns about this Privacy Policy, our data practices, or if you need to address issues related to our intellectual property, please contact us at [info@kamroo.com].

隐私政策

本隐私政策适用于使用卡麦隆控股集团有限公司（“卡麦隆”、“KAMROO”、“我们”或“公司”）通过我们的网站 <https://www.kamroo.com>（“网站”）提供的服务的所有用户。我们致力于尊重并保护您的隐私。除非法律或法律程序要求，否则我们不会在未经您同意的情况下披露任何个人信息。

个人数据的收集与使用

当您与我们的网站互动时，例如提交在线留言、查询或访问某些服务，我们可能会要求提供您的个人信息，包括但不限于您的姓名、电子邮件地址、电话号码和公司信息。此信息用于促进沟通、提供服务、提升用户体验，并用于内部业务目的，如数据分析和营销。

数据保留

我们会根据收集数据的目的，在必要的时间内保留您的个人信息，以履行法律义务、解决争议并执行我们的协议。当您的信息不再需要时，我们将采取措施确保其安全删除或匿名化。

个人信息的披露

我们不会向第三方披露您的个人信息，除非在以下情况下：

法律合规：当您在我们网站上的行为违反了适用的国际法律或法规，或您的行为侵犯了他人的权利时，我们可能会披露个人信息，以便在必要时进行识别、联系或采取法律行动。

法律要求：如果法律、法律程序或政府要求我们披露您的个人信息。

政府和司法要求：当司法机关或其他授权机构根据法律要求我们披露个人信息时。

第三方服务提供商：我们可能会与可信赖的第三方服务提供商共享您的信息，这些服务提供商协助我们运营网站、开展业务或为您提供服务，只要这些服务提供商同意对这些信息保密。

知识产权

本网站的所有内容，包括但不限于商标、标志、文字、图片、图形和软件，均为卡麦隆控股集团有限公司的知识产权，并受国际知识产权法律保护。“KAMROO”商标和标志等均为卡麦隆控股集团有限公司的注册商标。未经我们事先书面同意，任何未经授权的使用、复制或分

发本网站内容的行为均被严格禁止。

社交媒体

我们的网站可能包含社交媒体功能，例如链接到我们的 Facebook、YouTube、Twitter、LinkedIn 和其他社交媒体账号。这些功能可能会收集您的 IP 地址、您正在访问的页面信息，并可能设置 Cookie 以使该功能正常运行。您与这些功能的互动受提供这些功能的公司隐私政策的约束。我们建议您查看这些第三方平台的隐私政策，以了解您的信息可能如何被收集、使用和共享。

安全措施

我们采用全面的技术保护措施和安全协议来保障您的个人信息安全。这些措施包括加密、访问控制和定期安全审计。然而，由于可能存在的风险，如不可抗力事件、计算机病毒、黑客攻击或其他不可预见的外部力量，我们不能保证您的数据绝对安全。在此类情况下，KAMROO 将不对任何用户信息的损害、披露或丢失承担法律责任。

用户权利

您有权访问、更正或删除我们所持有的您的个人信息。您也有权反对或限制我们对您的个人信息的某些处理类型，并有权要求将您的数据转移至另一服务提供商。要行使这些权利，请联系我们：[info@kamroo.com]。

第三方链接

我们的网站可能包含指向第三方网站或服务的链接。请注意，我们不对这些第三方网站的隐私惯例负责。我们建议您查看您访问的任何第三方网站的隐私政策。

Cookies 与跟踪技术

我们可能会使用 Cookies 和其他跟踪技术来提升您在我们网站上的体验，分析网站使用情况，并协助我们的营销工作。您可以通过浏览器设置控制 Cookies 的使用，但禁用 Cookies 可能会影响您使用我们网站某些功能的能力。

国际数据传输

您的个人信息可能会被转移至您所在国家以外的国家，并在这些国家进行处理。这些国家的数据保护法律可能与您所在国家的不同。我们将采取适当的保护措施，确保您的个人信息在本隐私政策下得到保护。

政策更新

我们会定期审查我们的隐私保护措施，并可能会不时更新本隐私政策。任何更改将发布在此页面，您继续使用本网站即表示您接受修订后的政策。我们建议您定期查看此页面，以了解我们如何保护您的信息。

联系我们

如果您对本隐私政策、我们的数据实践或与我们的知识产权相关的问题有任何疑问或担忧，请通过[info@kamroo.com]与我们联系。